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Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dringer i toldloven. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 2) 
findes i tidenden sp. 627). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 146 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Valg af 17 medlemmer til et udvalg an- 
gående forslag til lov om forhøjelse af stempel- 
afgift. 

Valgt blev: Peter Nielsen, Lis Groes, Jørgen 
Peder Hansen, Ove Hansen, Per Hækkerup, 
Egon Jensen, Hans Lund, Henry Christensen, 
Per Federspiel, Søren Jensen, Peter Larsen, 
Knud Thomsen, Haunstrup Clemmensen, 
Stetter, Skræppenborg-Nielsen, Kampp og 
Niels Helveg Petersen. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Valg af 21 medlemmer til et udvalg an- 
gående forslag til lov om almindelig omsæt- 
ningsafgift. 

Valgt blev: Peter Nielsen, Lis Groes, Jørgen 
Peder Hansen, Ove Hansen, Per Hækkerup, 
Egon Jensen, Hans Lund, Børge Schmidt, 
Henry Christensen, Anders Andersen, Alfred 
Bøgh, Poul Hartling, Ib Thyregod, Knud 
Thomsen, Haunstrup Clemmensen, Poul Møl- 
ler, Stetter, Aksel Larsen, Krog Hansen, 
Hilmar Baunsgaard og Skytte. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Valg af 17 medlemmer til et udvalg an- 
gående forslag til lov om ændring af lov om 
arbejdsanvisning og arbejdsløshedsforsikring 
m. v. (Om forhøjelse af ydelser, ændring af 
tilskudsregler m. v.). 

Valgt blev: Bladt, Anker Jørgensen, Evald 
Kristensen, Helge Nielsen, Poul Nilsson, 
Bertel Pedersen, Søgaard, Søren Andersen, 
P. E. Eriksen, Jens Frandsen, Skov Thulesen, 
Asger Jensen, Vestergaard Poulsen, Poul 
Sørensen, Chr. Madsen, Ibsen og Svend 
Haugaard. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Valg af 1 medlem til landsnævnet vedrø- 
rende omnibus- og fragtmandskør sei med 
motorkøretøjer (i stedet for Horn). 

(Jfr. tidenden sp. 420). 

Valgt blev: Lindberg. 

Den sidste sag på dagsordenen var: 

Valg af 5 medlemmer og 5 stedfortrædere 
til Europwrådets rådgivende forsamling. 

(Jfr. tidenden sp. 212). 

Formanden: Det er meddelt mig, at 
socialdemokratiet og det radikale venstre 
danner fælles valggruppe ved dette valg. 

Valgt blev: Erhard Jakobsen med sted- 
fortræder Jørgen Peder Hansen, Per Hække- 
rup med stedfortræder Ove Hansen, Per 
Federspiel med stedfortræder Kristen Øster- 
gaard, Poul Møller med stedfortræder Marie 
Antoinette von Lowzow og A. C. Normann 
med stedfortræder Poul Dam. 

Formanden: Der er ikke mere på dags- 
ordenen. 

Jeg udbeder mig tingets samtykke til 
uden for dagsordenen at lade foretage 
valg af en stedfortræder til fredningsanke- 
nævnet for Jyllands amter. Hvis ingen 
gør indsigelse, betragter jeg samtykket som 
givet. (Ophold). Det er givet. 

Man gik altså til: 

Valg af en stedfortræder til fredningsanke- 
nævnet for Jyllands amter. 

(Jfr. tidenden sp. 419). 

Valgt blev: Egon Jensen. 
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Formanden: Der er ikke mere at foretage 
i dette møde. Folketingets næste møde 
afholdes tirsdag den 17. januar 1967 kl. 
14 med følgende dagsorden: 

1) Første behandling af: 

Forslag til lov om ændring af lov om 
beregning af et reguleringspristal. 

2) Første behandling ål: 

Forslag til lov om ændring af lov om 
teknisk samarbejde med udviklings- 
landene. 

3) Første behandling af: 

Forslag til folketingsbeslutning om ned- 
sættelse af et udvalg vedrørende Dan- 
marks bistand til udviklingslandene [af 
Per Møller m. fl.]. 

4) Første behandling af: 

Forslag til folketingsbeslutning om eta- 
blering af statslige forbindelser med 
stater, der er opstået ved deling af tid- 
ligere stater [af Gert Petersen m. fl.]. 

Angående folketingets arbejde de følgende 
dage i den pågældende uge skal jeg henvise 
til den omdelte ugeplan. 

Glædelig jul! 

Mødet hævet kl. 955. 

Efter afslutningen af folketingets møde 
den 17. december 1966 modtoges svar på 
2 spørgsmål, som i henhold til forretnings- 
ordenens § 20 var stillet til ministre af 
medlemmer af folketinget med anmodning 
om skriftligt svar. Endvidere modtoges 
skriftligt svar på 1 spørgsmål, der oprinde- 
lig var stillet til mundtlig besvarelse. 
Disse spørgsmål findes anført nedenfor til- 
lige med svarene fra ministrene. 

Af Diderichsen til stats- og udenrigsmini- 
steren (12. december 1966): 
홢Vil stats- og udenrigsministeren give 

tilsagn om, at traktaten mellem Danmark 
og Island angående udlevering af hånd- 
skrifter fra Den arnamagnæanske Stif- 
telse og det kgl. bibliotek ikke vil blive 
ratificeret, før det af Den arnamagnæanske 
Kommission bebudede erstatningskrav, 
der vil blive gjort gældende, når krav 
om tvangsudlevering fremsættes, har fun- 
det sin afgørelse?" 

Stats- og udenrigsminister J.  O. Krags 
svar (19. december 1966): 

Der består for regeringen ingen tvivl 
om, at gennemførelse af loven om udleve- 
ring af håndskrifter ikke kan medføre 
erstatningspligt. Regeringen ønsker imid- 
lertid så hurtigt som muligt at få fastslået 
dette ved en retsafgørelse. 

Indtil retsafgørelsen foreligger, vil ratifi- 
kation af traktaten med Island blive stillet 
i bero. Den islandske regering er blevet 
gjort bekendt hermed. 

Af Gottschalch-Hansen til undervisnings- 
ministeren (16. december 1966): 
홢Hvad agter ministeren at foretage i 

anledning af det medicinske studieråds 
henvendelse angående de urimelige studie- 
forhold ved Københavns universitet?" 

Undervisningsminister K. B. Andersens 
svar (4. januar 1967): 

Hr. Gottschalck-Hansens spørgsmål om, 
hvad jeg agter at foretage mig i anledning 
af henvendelsen fra det medicinske studen- 
terråd, giver mig en kærkommen lejlighed 
til at fremsætte nogle kommentarer ved- 
rørende situationen ved det lægevidenska- 
belige fakultet ved Københavns universitet. 
Jeg finder en sådan redegørelse påkrævet 
både på baggrund af den aktuelle debat, 
og fordi problemerne omkring den lægeviden- 
skabelige uddannelse igennem de senere 
år har været genstand for en ganske særlig 
opmærksomhed fra undervisningsministe- 
riets side og for en række både kort- og 
langsigtede foranstaltninger. 

Det vil således fra behandlingen af de 
tre lovforslag vedrørende rigshospitalsbyg- 


